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Emne: Fwd: Skriftlig spørsmål NÆRNA Høyre
Vedlegg: 

Hei! Her kommer et skriftlig spørsmål fra Høyre til kommende NÆRNA:

> Årets frukthøst på Vestlandet har vært svært god, ikke minst hva plommer og epler angår. Dette har imidlertid også bydd på
problemer hva distribusjon gjelder. Vi har fått informasjon fra fruktbønder om at blant annet flere tonn med plommer er kastet, fordi
videre distribusjon ikke har fungert. Dette har også vært tilfellet tidligere.
> At store mengder flott frukt må kasseres, er hverken bærekraftig eller økonomisk hensiktsmessig. 

- Har man oversikt over hvor mye frukt som måtte kasseres så langt i år og årsakene til dette?
-Hvordan kan fylket i fremtiden bidra til at dette unngås? Kan man tenke seg etablering av supplerende distribusjonsnettverk,
markedsføringskampanjer og tilsvarende?
- Er dette noe man vil se på i samarbeid med fylkets fruktbønder?
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